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Trafikudvalget har i brev af 17. november 2005 stillet mig følgende 
spørgsmål 127 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare.

./. Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 127:

”Hvis metroens passagertal i det kommende år stabiliserer sig omkring 36-
38 mio. passagerer, hvornår forventer ministeren så, at selskabet får behov 
for en ny udvidelse af lånerammen (forudsat fortsat gunstige forhold på 
ejendomsmarkedet og en fortsat historisk lav rente)?”

Svar:

I forbindelse med besvarelsen af spørgsmålet har Ørestadsselskabet oplyst 
følgende:

”Spørgsmålet forstås således, at der ønskes en beregning under den forud-
sætning, at Metroens årlige passagertal fra 2006 og frem udgør 36-38 mio. 
passagerer. Med udgangspunkt i selskabets gældende likviditetsbudget 
2006 fra december 2005 vil selskabet under disse forudsætninger ikke 
kunne betale sin gæld uden tilførsel af midler udefra.”

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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